
En els últims quatre anys, una de les nostres principals preocupacions ha estat donar resposta 

a la necessitat de dotacions esportives que patia la nostra ciutat. I podem dir, amb molta 

satisfacció, que hem avançat molt en aquest camí: el CTE, la piscina del Termet, el pavelló 

Melilla, running i instal·lacions a l’aire lliure i la construcció de la Ciutat Esportiva en són el 

principal testimoni. Ara tenim damunt la taula una nova oportunitat de seguir millorant les 

dotacions per a la pràctica d’esport, al mateix temps que donem resposta a una necessitat 

urbana i en una de les zones amb major projecció de Vila-real. 

Parle de la proposta de construcció d’una gran plaça diàfana al lloc on ara trobem el pavelló 

Campió Llorens, que posarà també en valor un dels principals actius turístics i, per tant, 

econòmics, de la ciutat: l’estadi El Madrigal. Però l’actuació no s’acaba ací, ja que es completa 

amb la construcció, a càrrec del Villarreal, d’un nou poliesportiu en una zona pròxima, un 

pavelló més nou, millor equipat i més d’acord a les necessitats de hui. Tot i això, com hem 

demostrat en tantes ocasions, no actuarem mai d’esquenes al que demanden, volen i 

necessiten els nostres veïns.  

El nostre compromís és amb tots els vila-realencs i la nostra aposta per l’esport com a motor 

social, econòmic i de qualitat de vida és ferma. Una altre exemple el tenim al Triatló Vila-real, 

que diumenge passat ens va deixar una estampa insòlita i d’una enorme potència: prop de 200 

atletes nadant al nostre Millars. El riu que ha conformat la nostra idiosincràsia com a poble i al 

que no podem ni volem seguir vivint d’esquenes. 

 


